
Fractie: PU en D66
Naam: Arja Heerspink en Wim van Wegen 
Onderwerp: Busvervoer Noordoostpolder en omstreken
Datum indiening vragen: 25 april 2024

Vragen:

Namens D66 en Politieke Unie zouden we graag de volgende schriftelijke vragen willen stellen m.b.t. 
de aanhoudende problemen rond het busvervoer in Noordoostpolder en omstreken. 
Dit naar aanleiding van de berichtgeving van Omroep Flevoland en verhalen van reizigers die de 
fracties van D66 en PU bereiken.

1. In de raadsvergadering van 19 januari is een motie aangenomen met als strekking dat het college 
wordt verzocht de zorgen en onvrede over de uitvoering van het openbaar vervoer over te brengen 
aan de verantwoordelijk gedeputeerde van de provincie Flevoland, alsmede aan te geven hoe groot 
de problematiek in Noordoostpolder is. We zijn nu ruim drie maanden verder en er lijkt (zelfs nadat de 
afschaling van de dienstverlening op 14 april is gestart) amper sprake te zijn van verbetering. Hoe ziet 
het college dit?

2. Dit probleem speelt breder dan alleen binnen de gemeente Noordoostpolder. Wat vindt het college 
van de suggestie van D66 en PU om samen met andere gemeenten op te trekken om de provincie en 
vervoerder EBS tot verbeteringen te dwingen?

3. Heeft de wethouder vertrouwen in een snelle verbetering van de situatie rond het busvervoer dat 
EBS in deze regio verzorgt? Waarop is deze aanname gebaseerd?

4. In hoeverre is er contact met de provincie omtrent dit probleem?

5. Zijn er verdere stappen die het college sinds de aangenomen motie uit januari heeft ondernomen?

6. Is er informatie opgehaald binnen de inwoners van de gemeente Noordoostpolder? Zo ja, wat zijn 
de antwoorden, zo nee wat is hier de reden van?
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https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/376899/reizigers-balen-nog-steeds-van-uitvallende-bussen-het-is-om-te-janken
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